
Til: Justitsministeren

Dato: 29. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 375
Vil ministeren kommentere nyhedsartiklen ”Kosovoalbansk familie må nu ven-
te fra DR P4´s hjemmeside den 18. april 2013 samt forholde sig til, om hvor-
vidt myndighedernes ageren i sagen ville have været anderledes, såfremt
sagen ikke var kommet i pressen? http://www.dr.dk/P4/Trekanten/Nyheder/
Hedensted/2013/04/18/164021.htm

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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